
Hej 

Mit navn er Henrik.Jeg startede med at dampe e-cigaretter i 2011. I 2010 fik jeg et hjertestop og på 

daværende tidspunkt røg jeg ca 20 cigaretter om dagen,hvilke jeg havde utrolig svært ved at lægge 

på hylden også efter mit hjertestop indtil jeg blev introduceret for e-cigaretter.  

Min hjertelæge mener at det,at jeg er gået fra cigaretter til damp,formentlig er årsagen til at mit 

hjerte,i dag,fungerer så godt,på trods af at der er 40 % af mit hjerte der er dødt væv. 

Mvh  

Henrik Romsdal  
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